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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Peter Eriksson (MP)

2019/20:2005 Svenska biståndets samarbete med statliga aktörer

Regeringen har meddelat att man fryser biståndet till Belarus där statliga 
aktörer är inblandade i biståndsprojekt. Detta är bra, och man kan fråga sig 
varför samarbete med statliga aktörer ingicks från första början givet bristen på 
demokrati och respekt för mänskliga rättigheter i landet. 

Det kan konstateras att Sverige ger bistånd och samarbetar i biståndsprojekt 
med statliga aktörer i fler länder där statsapparaten agerar klandervärt. Det 
gäller exempelvis i länder där korruptionen är mycket utbredd, yttrandefriheten 
inskränkt och mänskliga rättigheter inte respekteras.

Med anledning av detta önskar jag fråga statsrådet Peter Eriksson:

 

Avser statsrådet att göra en bredare översyn av svenskt bistånd och se över hur 
svenskt bistånd samverkar med statliga aktörer i fler länder? 

………………………………………

Magdalena Schröder (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander
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